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INGEKOMEN  18 DECEMBER  2014 

 

Mondelinge vragen over het Catharijnehuis  

 

In de commissie van 11 november heeft GroenLinks mede namens PvdA, CU, D66, CDA en SP vragen gesteld 

over de plotseling aangekondigde bezuinigingen op het Catharijnehuis. De wethouder heeft toegezegd voor 

het einde van november de raad hierover te informeren. Tot op heden hebben wij geen informatie ontvangen. 

De tijd begint te dringen voor het Catharijnehuis, dit leidt voor bovenstaande fracties tot de volgende vragen: 

 

1. Heeft de wethouder inmiddels de door de raad gevraagde informatie? 

2. Zal het Catharijnehuis in 2015 moeten bezuinigen en zo ja, om welk bedrag gaat dit? 

3. Welke gevolgen zal dit hebben voor het Catharijnehuis en haar bewoners? 

4. Is de wethouder bereid om het Catharijnehuis voor de kerst een officieel bericht te sturen met de 

vanavond gegeven informatie? 

 

 

 

 

Tara Scally (GL) mede namens D66, PvdA, SP, CDA en CU. 

  

 

 

 

 

 


